
1

formand@lilledalbybakker.dk

Fra: Paulos alexandros Georgakatos <lefkas1990@hotmail.com>
Sendt: 17. marts 2025 17:22
Til: formand@lilledalbybakker.dk
Emne: Re: Vedr. generalforsamling 

Hej igen. 
 
Det viser sig at der ikke er så stor opbakning til vejbump i første omgang, så vi tænker i stedet at foreslå at der 
oprettes en gruppe som kan undersøge mulighederne for at sænke farten på vejene.  
 
Lidt alla legepladsudvalget. Så vi er mere åbne for hvilke andre muligheder der kan bringes i spil.  
 
Vh. 
 
Paulos  
 
Sendt fra Outlook til iOS 

Fra: formand@lilledalbybakker.dk <formand@lilledalbybakker.dk> 
Sendt: Thursday, March 13, 2025 9:23:13 PM 
Til: 'Paulos alexandros Georgakatos' <lefkas1990@hotmail.com> 
Emne: SV: Vedr. generalforsamling  
  
Hej Paulos, 
  
Det er noteret modtaget. 
  
Bestyrelsen har en forventning om, at du selv møder op på generalforsamlingen og fremlægger og begrunder 
forslaget. 
Det er vores erfaring, at des mere detaljeret du kan gøre forslaget i forhold til begrundelser, placering, 
fordele/ulemper, økonomi mm, des lettere har generalforsamlingen ved at tage stilling til forslaget. 
  
  
Med venlig hilsen 
Grundejerforeningen Lille Dalby Bakker 
  
Aksel Antonsen 
formand 
  

Fra: Paulos alexandros Georgakatos <lefkas1990@hotmail.com>  
Sendt: 13. marts 2025 20:25 
Til: formand@lilledalbybakker.dk 
Emne: Vedr. generalforsamling  
  
Hej 
  
Jeg vil gerne fremstille et forslag om at få opført nogle vejbump, da vi er flere på etape 4 som har oplevet at der 
køres alt for stærkt på vejen. Med vejen mener jeg vores vejen inde på etapen som er en 30 km/t zone.  
  
Hvor mange og placering osv. er åbent for debat. Men jeg forestiller mig man kunne lave en gruppe på x antal 
personer, som kan undersøge mulighederne og sammen finde den bedste og billigste løsning.  
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Tak 
  
Vh. 
Paulos Georgakatos  
Lille Dalby højen 6 
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